

REFERAT STYREMØTE 6/26

Tidspunkt: 15. juni kl. 18.30
Sted: Bridgens Hus
Til stede: Tomas Ruth, Hans Eivind Opsahl, Arne Haugvaldstad, Yngve Komma og Heidi Berre Skjæran
Meldt forfall: Anne Live Berg, Jan Sommer Larsen, Mari Sørhus og Frede Baumann

SAKSLISTE

SAK 41/26 SIDEN SIST

- Larvik BK har fått tildelt 3. divisjon. Første spillehelg er 31.okt-1.nov, mens andre spillehelg er 6.-7. februar. Dette er samme helg som 4. div (arrangeres i Horten). Hotellavtale er inngått, og tilbud sendt til de 10 lagene som skal spille hos oss. Larvik får kr. 7500,- pr helg fra NBF (kr. 4000,- + 350,- pr lag). Styret syns det er litt synd at 3. og 4. divisjon går samme helg, når en klubb i samme krets er arrangør for 3. div. Dette gjør at noen fra arrangørklubben er forhindret til å delta på 4. div. Margrethe Lindquist og Heidi Berre Skjæran har sagt seg villige til å ta ansvar for 3. div denne gangen, slik at resten (som vil) kan spille 4. divisjon i Horten.
- Larvik BK har også fått tildelt KM lag 17.-18. oktober, og KM Tiro 14. februar 2027.
- Kursmateriell – oppdatering av status; **Intern orientering!**
- Styret har diskutert ulike tiltak for å jevne ut nivåforskjeller på klubbkvelder, samt tiltak for å unngå at noen «spekulerer» i hvor de starter og at ingen blir beskyldt for å spekulere i dette. Vi har landet på at vi prøver med å trekke startliste. Dette vil ikke jevne ut nivåforskjeller, men vil gjøre at det er helt tilfeldig hvem som møter hvem i løpet av spillekvelden. Vi tester ut trukket startliste med kortstokk 16. og 18. juni. Påfølgende kvelder prøver vi ut trukket startliste via Ruter. Vi evaluerer dette på første styremøte etter sommeren.

SAK 42/26 EVALUERING AV VÅREN 2026

Vårsesongen er over, og det har vært en sesong med positiv utvikling for klubben.

Oppmøte:

	2026	2025	Differanse
Snitt tirsdager januar - mai	17,67 par	14,19 par	24,5 %
Snitt torsdager januar - mai	14,8 par	13,63 par	8,6 %

Statistikken viser at vi har hatt en økning på 24,5 % tirsdagene i perioden januar – mai, og 8,6 % på torsdager. Verdt å merke seg at deltakelsen på torsdager har økt siste ukene, så blir spennende å se utviklingen gjennom sommeren og høstsesongen.

Søndagsbridge:

Opplevdes som suksess av de som møtte opp jevnlig, og det er ønske om å videreføre tilbudet til høsten. Som tidligere diskutert, går vi bort fra resultatservice, og skal være tydeligere på at dette tilbudet i all hovedsak er rettet på opplæring / trening – ikke konkurranse.

Dugnad – oppussing av Bridgens Hus:

Siste helg i mai var det en stor dugnad på Bridgens Hus, og hele huset er nå rengjort (bortsett fra tak og ventilasjon). Det er ryddet i hyller og skap, og vi har kvitta oss med unødvendige møbler. Vi har også ommøblert en del, slik at rommene oppleves luftigere og mer ryddige.

Dugnadshelga ble det brukt over 200 dugnadstimer! I tillegg er det gjort en god del både i forkant og etterkant av dugnaden (planlegging, handling, rydding etc.), så regner med at nærmere 275 timer gikk med til denne dugnaden. 25 stk. deltok selve dugnadshelga, og de sto på fra morgen til kveld! Imponerende innsats av medlemmene.

Klubbmesterskap 2026:

Pallen ble som følger: 1. Reidar Mangelrød, 2. Sveinung Rydland og 3. Jorunn Feness. Beste «kløverstjerne» ble Per Ivar. Premier utdeles på sommerfesten. Heidi fikser premiebevis, og så betaler Jan ut. 82 stk. spilte i 2026 (samme som i 2025) (39 spilte nok til sammendraget i 2026, mot 32 i 2025).

Styret diskuterte at noen opplever at det er for mange kvelder på klubbmesterskapet. Vi tenker videre på et alternativt opplegg for klubbmesterskapet, og vurderer evt. endringer når vi setter opp terminlista for våren 2027. Vi tar en avstemning i Spond blant medlemmene før terminlista skal settes opp, slik at de har fått sagt sin mening. Det er også mulig å ha et medlemsmøte i løpet av høsten, dersom det er flere ting som bør diskuteres.

Vi vil også evaluere sommerbridgen til høsten, og vurderer om det skal gjøres endringer neste år.

Vinterturnering 2026:

Vinner ble Finn Åge Jahnsen. Premie deles ut på sommerfesten. Tomas ordner gavekort på Bedehuset. 75 stk. spilte én eller flere ganger (71 stk. i 2025). 41 stk. spilte nok til å være med i sammendraget (28 stk. i 2025).

Temakvelder / kurs:

Intensivkurset i vinter var altfor krevende, og ga for lite resultater. Kun 2 stk. ble klar for klubbspilling. Resterende kommer tilbake på kurset til høsten.

Oppfriskningskurset 16. mars ga 1 ny spiller, og 3 nye kursdeltakere til høsten. Anbefaler et nytt oppfriskningskurs enten til høsten eller januar/februar.

Dessverre har vi hatt for få temakvelder og kurs i vår. Vi har «kun» hatt to temakvelder; «Utspill og signaler» og «Forsvar mot NT», men våren har vært travel og vi har ikke hatt ønske eller kapasitet til å putte mer inn på kalenderen.

Styret diskuterte også høstens nybegynnerkurs, og hvorvidt vi er forberedt dersom det blir et veldig stort kurs. Heidi redegjorde for planer for å håndtere dette; Dersom det blir et veldig stort kurs, med mange nye medlemmer, vil vi ha en kursgruppe med veileder(e) i januar/februar, i stedet for personlige faddere. Vi ser dette an når kurset er godt i gang, men vi er godt forberedt på det som ser ut til å bli et stort nybegynnerkurs.

Turneringer:

Positiv utvikling i deltakelse på turneringer – både internt og eksternt.

Turnering	Deltakelse 2026	Deltakelse 2025	Differanse
Påskesingel	32 stk.	Ingen statistikk å vise til	
Kvalik til NM	9 par (18 stk.)	4 par (8 stk.)	+ 10 stk.
Maibridge (1. mai)	16 par (32 stk.)	28 single	+ 4 stk.
4. divisjon	3 lag (19 spillere involvert)	2 lag (13 spillere involvert)	+ 6 stk.
3. divisjon	1 lag (6 spillere involvert)	1 lag (7 spillere involvert)	
Tiro-simultan / KM Tiro	14 par (9 fra Larvik)	10 (8) par	+ 4/1
Sandemesterskapet	14 stk., inkl. 4 Tiro	8 stk., inkl. 4 Tiro	+ 6 stk.
KM mix	14 stk.	8 stk.	+ 6 stk.
KM par	15 stk.	12 stk.	+ 3 stk.
Tønsbergspretten	26 stk.	8 stk.	+ 18 stk.!!!

Kommentarer: *Bør vurderes og diskuteres hvorvidt vi skal ha 1. mai-turnering.*

Økonomi:

Kasserer var ikke til stede på møtet, og styret utsetter derfor denne posten til første styremøte etter sommeren. Vi ber kasserer sette opp status pr. budsjettpost pr. 30. juni, slik at vi har godt oversikt over hvordan vi ligger an etter første halve året, og kan styret resten av sesongen med stø hånd.

Andre kommentarer til evaluering av våren 2026:

Vi er opptatte av å sette pris på de som stiller opp på dugnader, og som gjør en ekstra innsats som frivillige. Vi belønner dem med en blomst og f.eks. en spillekveld. Denne gangen har vi valgt ut 3 stk. som vi mener har gjort en spesielt formidabel innsats siste tiden.

For framtiden skal styret bli flinkere til å vise takknemlighet til de som virkelig står på for klubben vår, og vise at vi verdsetter frivilligheten og ikke tar noe for gitt.

SAK 43/26 TERMINLISTE HØSTEN 2026

- **Ang. 2 puljer**

Styret har gjennomført en avstemning i Spond, men syns både deltakelsen og svarene ga oss for lite informasjon. Vi mener derfor at behovet for å innføre 2 puljer, ikke er der pr. i dag. Vi avventer høstens kurs, og tar en ny vurdering når vi ser hvor mange nye medlemmer som kommer til klubben etter kurset. Hvis behovet er der, vurderer vi en egen kursgruppe m/ veileder(e) på spillekveldene.

- **SuperMix**

Styret diskuterte forslaget om SuperMix, og er enige om at vi ønsker å prøve ut konseptet, men det er for tidlig. Vi ønsker mer tid til å diskutere utfordringer, kriteriene og reglene, slik at vi føler oss helt sikre på at vi treffer med intensjonen når vi først innfører dette.

Kort oppsummert går SuperMix ut på at vi ca. én kveld pr. måned mixer nivå på spillekvelden, og setter en grense på hvor lavt handikap paret kan ha, evt. supplert med mesterpoengbegrensning. Videre ønsker vi at disse enkeltkveldene inngår i en sammenlagtserie, enten halvårlig eller årlig.

Vurderinger vi skal gjøre videre, er blant annet: skal vi ha påmelding, skal vi trekke makkere, kan reglene gjøres noe enklere.

- Vi går for kortere «turneringer» / sammenlagtserier ti høsten. Til nå har vi hatt turneringer som har gått over ca. 2 måneder. Nå prøver vi ut månedscuper og færre tellende kvelder i sammenlagtseriene.
- Andre kommentarer til foreslått terminliste for høsten: Feil i dato for KM lag – dette endres i ny versjon. Ta bort SuperMixer, og endre den ene tirsdagen 24/9 til torsdag. Terminlista publiseres når disse endringene er gjort.

SAK 44/26 SOMMERFESTEN

Pr. 10. juni var det 43 påmeldte. Siste dagene har det kommet 4-5 avmeldinger.

Festkomitéen har alt under kontroll, og ber om hjelp dersom de trenger det. De skal handle inn på onsdag, så evt. «nølere» kan melde seg på tirsdag kveld.

Glenn (til Lotte) hjelper med grilling. Mariann henter kake på Majas.

Vi ønsker å dysse ned loddsalget litt, slik at det ikke tar helt av. Vi oppfordrer medlemmene til å ta med en liten ting til lotteriet.

SAK 45/26 REKRUTTERING OG MEDLEMSPLEIE

- **«Tiltak for å motivere erfarne spillere»**

Styrer er positive til dette prosjektet, og Heidi sender ideen videre til målgruppa i klubben. Vi bruker Spond til å sonde interessen, og finne ut hvem som evt. ønsker å være med i arbeidsgruppa.

Dokumentet «Tiltak for å motivere erfarne spillere» legges ut under 'filer' i Spond, slik at det er tilgjengelig for klubbens medlemmer. Kun målgruppa inviteres med i prosjektet. Viktig å skape en arena kun for denne gruppa medlemmer.

- **BesteBridge 29. august**

Styret har besluttet å arrangere «BesteBridge» 29. august. Dette er en dag hvor klubbens medlemmer kan invitere barn, barnebarn, nieser og nevøer til å lære bridge. Invitasjon/arrangement opprettes på Spond, og så lages det nyhetssak på hjemmesida. Heidi snakker med NBF v/Gunn Tove Vist ang. muligheten til å søke midler. BesteBridge inngår også som en del av vår Bridgens Dag.

- **NM-spesial**

Torsdag 24. september er det foredrag med Boye Brogeland, og ved høy deltagelse flytter vi foredraget til Sliperiet. Da må lokalet rigges FØR foredraget.

Etter foredraget (ca. kl. 19:00) blir det klubbkveld – NM-spesial. Denne arrangeres på samme plass som foredraget.

Vi tar kr. 50,- i startkontingent for denne spillekvelden, og inviterer alle deltakerne på foredraget også til å spille. Det blir noen færre spill enn vanlig, i og med at vi starter en halvtime senere.

- **Poenghøst høsten -26**

I vår hadde vi poenghøsten en tirsdag. Høstens poenghøst settes til torsdag 12. november.

- **Tiro-festivalen 27.-29. november**

Festivalen er godt mottatt «ute i Bridge-Norge», og ble blant annet nevnt på Bridgetinget 6. juni. 14 stk. meldte seg på så å si umiddelbart etter publisering (2 eksterne).

Kløverklubben (undergruppe av BK Missklikk) har tatt kontakt, og ønsker et samarbeid med Tiro-festivalen. Heidi tar en prat med Thor Simonsen for å høre hva han ser for seg av samarbeid, og holder styret orientert videre.

- **Makkertorg**

Vi har hatt en undersøkelse på Spond ang. makkertjenestene til klubben. 39 medlemmer har deltatt i undersøkelsen, og svarene har gitt oss en pekepinn på hva medlemmene ønsker.

Det viser seg at majoriteten vet hvordan de får tak i makker, og klarer seg selv. De fleste avtaler makker på spillekveldene, og mange har tatt i bruk kommentarfeltet på spillekveldarrangementet på Spond. Kun 5 stk. mener dagens ordning med SMS funker godt, og 8 stk. har sagt de ønsker å stå på en slik SMS-liste. De aller fleste som ønsker å stå på en SMS-liste, har samtidig svart at de ønsker å bruke Spond.

3 stk. svarte at de ønska makkergaranti, men ingen ville være makkergarantister – derfor faller en slik løsning bort.

Ingen svarte at de hadde spilt oftere dersom de hadde fått makker, og det var ingen som ikke visste hvordan de skulle få tak i makker.

Styret diskuterte svarene fra undersøkelsen, og tilbakemeldingene styremedlemmene har fått siste tiden ang. makkertjenestene, og ønsker å gjøre noen endringer.

Vi ser at vi ikke klarer å tilfredsstille alle ønsker uansett hva vi gjør, og lander på at vi primært bruker Spond som makkertorg.

Vi går mer eller mindre bort fra SMS-tjenesten, og vil fokusere på opplæring av Spond, samt sørge for at alle medlemmene tar i bruk appen eller Spond på nett.

Vi skal også ha økt fokus på muligheten til å spille singel på klubbkveldene, så fremt det er fulle bord i utgangspunktet.

For å søke makker på Spond, går du inn på arrangementet på den spillekvelden / turneringen du ønsker makker til, og skriver i kommentarfeltet. Dersom du får makkersvar en annen plass enn i kommentarfeltet, ber vi om at du oppdaterer ditt spørsmål med at du har fått makker. Da kan nestemann som ønsker makker, søke selv i stedet for å svare deg.

- **Årsplan rekruttering**

Heidi har jobbet med en årsplan for rekrutteringsarbeid. Denne er sendt til styret og rekrutteringskomitéen for innspill. Dette skal være en overordna plan for hvordan vi jobber med rekruttering gjennom hele året. Vi tar denne opp til diskusjon og behandling til høsten.

- **Videre utvikling for medlemmer (ikke «elite»)**

Denne saken ble ikke behandla pga. tiden. Tas opp på første styremøte etter sommeren.

SAK 46/26 MEDLEMSTUREN 2027

Det er nedsatt ei arbeidsgruppe som skal jobbe med medlemsturen. Gruppa består av Heidi, Mari, Frede, Hege G. og Mariann. Arbeidsgruppa hadde møte 8. juni, og har bestemt følgende:

Vi jobber videre med helga styret har satt; 23.-25. april 2027. Destinasjonen blir Danmark – Aalborg og vi besøker bridgeklubben i Vodskov (10 km nord for Aalborg).

Vi har kontakta ColorLine for å få et tilbud, og venter på et nytt tilbud. Tilbudet vi har bedt om er: ca. 50 stk, buss Hirtshals-Aalborg t/r, 2 biler (kjekt å ha med), mat på båten, hotell sentralt i Aalborg (enkeltrom og dobbeltrom). ColorLine har bekrefta at de har sendt henvendelse til Hotel Phønix. Vi har også bedt om 2-retters middag fredag kveld, og spillelokale for egen turnering fredag.

Opplegget blir i grove trekk som følger:

Fredag:

Avreise Larvik kl. 08.00 fredag morgen. Frokostbuffet på båten. Buss fra Hirtshals til Aalborg.

Når vi ankommer hotellet, blir det litt fritid og medlemmene ordner lunsj selv.

Ettermiddag/kveld fredag legger vi opp til en liten turnering på hotellet, med påfølgende middag (2-retters).

Lørdag:

Frokost på hotellet.

Vodskov BK ser fram til besøk, og er i gang med å planlegge et opplegg sammen med oss. Det er snakk om turnering, og et måltid (avhengig av når på dagen vi spiller turneringen).

Vi har bedt ColorLine om tilbud på buss t/r hotellet – Vodskov.

Søndag:

Vi returnerer til Larvik med båten 12.50. Buss fra Aalborg etter frokost.

Dersom noen ønsker senere retur, må de besørge transport til Hirtshals selv. Vi booker båten for alle.

Lunsjbuffet på båten.

Framdrift:

Vi har lagt ut arrangement i Spond, slik at medlemmene nå er orientert om tidspunktet for turen.

Vi avventer tilbud fra ColorLine.

Økonomi:

Vi har bestemt oss for å avvente til vi vet hvor mange, og hvem, som blir med på turen før vi avgjør evt.

differensiering av egenandelen. Det er vanskelig å lage et opplegg i forkant da vi ikke har noe å forholde oss til.

Kommentar fra styremøtet:

Styret støtter arbeidsgruppas forslag til opplegg, økonomi og framdrift, og ber gruppa jobbe videre ut fra dette.

SAK 47/26 SIKRINGSSKAP BRIDGENS HUS

Heidi har vært i kontakt med utleier ang. tilgang på sikringsskap. Bakgrunn for henvendelsen er at vi ikke har tilgang til våre sikringer, og som i verste fall kan bety at vi må avlyse turneringer og/eller klubbkvelder dersom en hovedsikring ryker. Vi bruker lokalet når det ikke er andre på huset, og vi har derfor ikke mulighet til å koble på sikringer som slår ut. Utleier ønsker ikke å gi oss tilgang til iVekst (som leier lokalet der sikringsskapet står), og har gitt oss et tilbud på å få flyttet sikringsskapet inn til oss. Tilbudet fra husets elektriker var på kr. 26 500,- ekskl. mva. Tomas var innom utleier dagen etter styremøtet, og fikk forhandlet prisen ned med kr. 3 500,-, og vi ender da på kr. 23 000,-.

Kommentarer i styremøtet:

Styret mener risikoen er for stor, og kostnadene ved å måtte avlyse en stor turnering kan potensielt være større enn utgiftene til å flytte sikringsskapet. Vi mener derfor det er riktig, og viktig, å få utført jobben, selv om dette er en relativt høy kostnad som vi ikke har budsjettert med. Larvik BK har i utgangspunktet god økonomi, og har ikke noen problemer med å håndtere denne utgiften. Likevel foreslo styret at vi inviterer til et par «Sikringsturneringer» i løpet av høsten, for å spe på med noen inntekter til denne uforutsette utgiften. Vi foreslår f.eks. en BridgePub (fredag). Kan være singelturnering, og f.eks. kalles «Singel-Sikring». I tillegg foreslår vi en lengre lørdagsturnering med f.eks. lag, og kalle det «Sikrings-Lag». Det kom også forslag på å sette startkontingenten til «minimum kr. 100,-». Dette var det noe uenighet om, så vi diskuterer det ytterligere før vi inviterer til disse turneringene.

Styrets vedtak:

Vi ber utleier om å utføre jobben, og Larvik BK tar kostnaden på kr. 23 000,- + mva.

SAK 48/26 EVENTUELT

- **Sommeravvikling**
 - Hans Eivind, Hege og Heidi har fordelt spillekveldene i sommermånedene seg mellom, slik at en av oss er til stedet hver kveld. Dersom noe skulle skje med den som har ansvar, gir den beskjed til de andre. Hvis ingen kan, er Flinken backup.
- **TL-kurs for klubb**
 - Vi planlegger for «live» TL-kurs, med autorisering for klubb, til høsten. Harald holder kurset. Heidi, Håkon, Håvard og Anne Sidsel har meldt interesse. Kretsen har opplyst de andre klubbene, og bedt dem ta kontakt med Heidi ved interesse. Tidspunkt avtales med de 4 fra Larvik som er interessert.
- **Rutiner arrangement**
 - Vi fikk en del ny lærdom under Larvikmixen, og oppdaga litt svikt i rutineene. En fare med å være «godt drillert» på arrangementer, er at man kan ta ting for gitt. Denne gangen hadde vi ikke kommunisert godt nok blant annet med tanke på åpning av lokalet, og når vi skulle møte opp. Dette minner oss på at vi må oppdatere våre «rutiner ifm arrangementer», slik at vi unngår slike situasjoner i framtiden. Vi fikk også en ny lærdom med de nye bridgematene våre, og de takla ikke overgang til spill 33 (spillmappe nr. 1), og vi fikk derfor problemer med utspillskort resten av turneringa. Bridgematene oppfatta at vi starta på nytt med spill nr. 1, og henta inn kortfil for dette spillet, i stedet for spill 33. Dette var ingenting som påvirka resultatene, men det påvirka gjennomføringa av turneringa.

Neste møte: Ikke avtalt, men blir i slutten av august (forslag 24. august kl. 18.30)

Referent,
Heidi Berre Skjæran